
GMINA KŁODZKO - OPS wciąż na pełnych
obrotach
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(Inf.  wł.).  Gmina wiejska Kłodzko jest  tą  jednostką samorządową,  której  obszar został
najbardziej  doświadczony  przez  powódź  we  wrześniu  ub.  roku.  Nic  więc  dziwnego,  że
kolejka  osób  uprawnionych  do  odbioru  świadczeń  przysługujących  w  związku  z
kataklizmem okazuje  się  niemała.  Jak  nam powiedział  wójt  Zbigniew Tur  -  miejscowy
Ośrodek Pomocy Społecznej wcią pracuje na maksymalnych obrotach.

Do 24 bm. łączną kwota wypłaconych sięgnęła 71 401 960,00 zł. W wyszczególnieniu przedstawia się
to następująco:  

•  zasiłek  w wysokości  1  tys.  zł   na  pokrycie  kosztów zużycia  energii  elektrycznej  lub  paliwa
niezbędnych do osuszania - ilość złożonych wniosków 1531, wypłaconych 1442 na łączną kwotę 1
442 000,00 zł.
Łącznie wydanych decyzji – 1543.

• zasiłek powodziowy w wysokości 2 tys. zł - ilość wniosków 1642, wypłacono 1641 na łączną kwotę
3 272 690,00 zł.
Łącznie wydanych decyzji – 1653.

• zasiłek celowy w wysokości 8 tys. zł na pomoc doraźną, ilość wniosków 1132, wypłacono 1085 na
łączną kwotę 8 671 600,00 zł.
Łącznie wydanych 1098.

• zasiłki remontowo-budowlane do 200 tys. zł, ilość wniosków 797, łącznie wypłacono 696 świadczeń
na  kwotę  –  55  904  670,00  zł.  Zaliczki  –  3  wnioski  na  łączną  kwotę  150  000,00  (zawieszone
postępowanie).
Wypłaty idą na bieżąco, po akceptacji urzędu wojewódzkiego.
Ilość wniosków do rozpatrzenia - 60,
Ilość decyzji odmownych - 41.
Łącznie ilość wydanych decyzji – 737.

• zasiłki remontowo-budowlane do 100 tys. zł, ilość wniosków 332, ilość wypłaconych świadczeń 60
na łączną kwotę 2 111 000,00 zł. Zaliczki – 9 wniosków na łączną 307 250,00 zł (w tym 6 decyzji
odmownch, świadczenia nienależnie pobrane do zwrotu, 3 zawieszone postępowania).
Pozytywnie przyznanych – 16 (oczekują na wypłaty).
Ilość wniosków do rozpatrzenia 131.
Ilość decyzji odmownych – 125.
Łącznie wydanych decyzji – 201.

Wszystkie wydane decyzje, to 5232. - To pokazuje ogrom pracy dotąd wykonanej i nadal trwającej, za
co bardzo dziękuję załodze OPS-u - podkreśla wójt. Z. Tur.
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